
Fråga

Tryggheten på Möllan 
Polisens trygghetsmätning 2023 visar glädjande nog att Malmöborna känner sig tryggare än 
förra året. Andelen Malmöbor som är trygga utomhus i sitt bostadsområde ensam sent på 
kvällen har ökat och Malmös så kallade problemindex har minskat. Ett område som är en 
viktig del av den positiva utvecklingen är Möllan.  

Möllevångstorget med intilliggande gator patrulleras sedan 2021 av upphandlade 
ordningsvakter. Insatsen har utvärderats av Malmö Universitet och resultaten är positiva: de 
boende i området har i hög grad förtroende för ordningsvakterna och de har bidragit till att 
öka tryggheten vid torget. Polisens trygghetsmätning visade 2022 på en ökad trygghet i 
området sedan införandet och i årets mätning fortsätter trenden.  

Kommunstyrelsen beslutade den 18 oktober att utöka ordningsvakternas bevakningsområde 
med Rådmansvången, Södervärn och Folkets park. Den geografiska ytan ökar flera gånger 
om, men utan att ordningsvakterna blir fler. Istället ska de förflytta sig på andra sätt än till 
fots. Det är positivt att området blir större, men det är svårt att se hur ordningsvakterna ska 
kunna utföra samma goda arbete omkring Möllevångstorget om de samtidigt ska täcka en 
betydligt större yta. Risken är uppenbar att den positiva utvecklingen kommer att brytas och 
att torget blir en mer otrygg plats för boende och andra som rör sig där.  

 

Med anledning av ovan vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S): 

– Vilka åtgärder avser du att vidta för att kompensera för en minskad närvaro av 
ordningsvakter på Möllevångstorget? 
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